
 

 

Referat af kursistrådsmøde d. 30/11 2021  
 
 
Mødet foregik kl. 11-11.55 i lokale V111 i Vognmagergade 8. 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt, men punkt 4 flyttes til næste møde i januar, da ledelsen 
afventer svar på problemstillingen. 
 

2. Valg af mødeleder og referent 

Ida var mødeleder. Hanne (lærer) referent. 
 

3. Præsentation af de fremmødte kursister 

Alle præsenterede sig. Der var ca. 12 til stede inkl. forpersonen Ida, Hanne (lærer) og 
Anita (rektor). 
 

4. Follow up på brugerbetaling til matematikprogram 
 
Flyttet til januar. 
 
 

5. Toilet-udvalg på Teams. Hvad skal der ske? 
 
Det blev besluttet at repræsentanter fra Kursistrådet skal holde et møde med 
servicelederen i uge 51. 
 
Kursistrådet vil lave udkast til skilte, der kan hænge på toiletterne, så alle kan huske at 
efterlade rummet i pæn stand efter brug. 
 

 

6. Kort DGS-follow-up 
 
KVUC havde en repræsentant med, der på DGSmødet havde fremlagt et forslag om, at 
DGS skal fokusere på at få lave de nye regler om, som siger, at gennemsnittet kan blive 
påvirket, hvis man supplerer og får en lav karakter. Særligt HF er ramt af denne regel. 
Anita bakker op om, at det er problematisk. 
 



 

 

Der var en lang snak om, hvad KVUC skal gøre. To kursister tager kontakt til DGS for at 
høre om/påvirke planerne. 
 
 

7. Corona og sygeeksamener 
 
Der var en kort orientering fra Anita om, at Ledelsen hele tiden afventer nyt. 
 
 

8. Status og planlægning af nye udvalg 
 
En gruppe kursister er interesserede i at danne et nyt udvalg, som skal have fokus på 
forholdene for queer-kursister på KVUC. Hanne undersøger de formelle rammer for, 
hvordan et udvalg kan etableres. 
 
 

9. Evt. 
 
Ingen punkter. 
 
Mødet sluttede i god ro og orden kl. 11.55. Der er intet møde i december, vi ses i januar. 
 

 

 

 
 


